
Referat bestyrelsesmøde 14/10-2020 

Tilstede: 

Bestyrelse 

Brian, Bjarke, Kirstine og Benjamin 

Suppleant: 

Nis 

 

Den nye bestyrelses konstitueres som følger: 

Brian – Formand 

Kirstine - Næstformand 

Bjarke – Kassér 

Cecillie – Medlem 

Benjamin - Medlem 

 

SoMe ansvarlig endnu ikke udpeget. Vi vender evt. lukning af Guldbergnyt hjemmeside til næste 

bestyrelsesmøde. 

 

Vi drøftede udlån af værkstedslokalet til syworkshop m.v. fra november til april. Der var tvivl om hvorvidt 

udlåner ville benytte værkstedet til erhvervsrelaterede formål, samt om der ville være ophold dagligt af 

længere varighed (da det muligvis kan give gener ift. skimmel og manglende udluftning) så dette vil Kirstine 

få be-/eller afkræftet, så vi herefter kan tage en endelig beslutning. 

Evt. undersøgelse af omfanget af skimmel i hele afdelingen vil blive taget op som punkt til næste 

bestyrelsesmøde. 

Vi blev enige om, ved næste møde, at rykke Jan for at få indhentet reelle altan tilbud, da vi var lidt skuffede 

over at der ikke er kommet så meget konkret på bordet ift. priser, materialer m.v. så vi kan komme videre 

med et afdelingsbeslutningsoplæg, før vi sender en ansøgning om tilladelse. 

Bjarke opretter bestyrelses FB-gruppe kun til os 😁 

Bestyrelsen godkendte at Hjørnet gerne må bruge ca. 3.100 kr. til udskæring af hul til udluftning. 

Bjarke havde foretaget en detaljeret gennemgang af vaskeprisernes sammensætning og en evt. justering af 

priser i vaskeriet vil blive taget op som punkt til næste bestyrelsesmøde. 

Bedre lås af vores port, vil også komme som punkt til næste møde, da den tilsyneladende kan sparkes op 

uden større besvær? 



Bjarke vil gøre det klart i Hjørnelokalelejekontrakten, at alle arrangementer skal være under opsyn af 

voksne over 18 år. 

Julefrokostbeslutning til næste møde       

Husk: Bestyrelsesmøde flyttet til 2. tirsdag hver måned. 

 

Det var alt for denne gang! 


